
4 november 2021 

Memo auditcommissies gemeente Heerhugowaard en gemeente Langedijk  

Begroting Dijk en Waard 2022 en proces harmonisatie leges- en belastingen, financiële 

verordeningen en diverse nota’s 

De auditcommissies hebben op woensdag 29 september jl. gezamenlijk vergaderd over de 

aanstaande begroting van Dijk en Waard 2022 en het proces van harmonisatie voor de leges- en 

belastingen, financiële verordeningen en andere diverse nota’s. Bij deze vergadering waren, naast 

vertegenwoordiging van beide auditcommissies, aanwezig: de wethouders financiën, de heren 

Fintelman en Nieuwenhuizen; het hoofd afdeling FIC, mevrouw Chin; concern controller, de heer 

Roeleveld; bestuursadviseur, mevrouw Bon en raadsadviseur, mevrouw de Jong.  

Op 9 en 10 november worden respectievelijk de begroting Dijk en Waard 2022 en de harmonisatie 

van leges- en belastingen en financiële verordeningen behandeld door de fusieraad. Met deze memo 

willen de auditcommissies u op de hoogte brengen van het besprokene op 29 september en u een 

aantal aandachtspunten meegeven.  

Slotwijziging begroting 

Ter informatie brengen we graag bij u onder de aandacht dat er tijdens de vergadering is gesproken 

over een eventuele slotwijziging bij de begroting voor Dijk en Waard. In de voorgaande jaren was het 

nodig dat er een slotwijziging gemaakt moest worden in de respectievelijke begrotingen van 

Langedijk en Heerhugowaard. Op dit moment wordt nog getoetst of dit ook dit jaar nodig zal zijn. De 

toetsing zal zeer streng plaatsvinden, opdat wordt voorkomen dat er vóór het einde van het jaar nog 

wijzigingen nodig zijn. In het geval dat er wel een slotwijziging nodig is namelijk, dienen de 

gemeenteraden van Langedijk en Heerhugowaard hier nog over te beslissen. Naar alle 

waarschijnlijkheid is hier over rond november 2021 meer duidelijk.  

Proces harmonisatie leges- en belastingen, financiële verordeningen en diverse nota’s 

Op deze processen is een uitgebreide toelichting verzorgd door het hoofd afdeling FIC, mevrouw 

Sheila Chin. De belangrijkste punten uit de toelichting:  

- Op dit moment heeft het harmoniseren van onderliggend beleid de eerste prioriteit, daarna 

is er ruimte voor het doen van nieuwe voorstellen; 

- Er zal in de financiële cyclus in Dijk en Waard naast een kadernota en begroting ook gewerkt 

worden met twee tussenrapportages (voorjaar en najaar).  



- Het belangrijkste uitgangspunt voor wat betreft leges en belastingen is dat de huidige 

woonlasten voor inwoners per saldo hetzelfde moeten blijven. 

De auditcommissies stippen in dit licht een aantal aandachtspunten aan. Het is van belang dat er 

goed wordt gecommuniceerd naar raad en inwoners. Aan u als raden wordt gevraagd het 

beleidsarme karakter van de voorliggende stukken te honoreren en op dit moment geen of minimaal 

initiatief te nemen voor het inkleuren, richting geven of willen vormgeven van de voorstellen. De 

nieuwe gemeenteraad van Dijk en Waard gaat per slot van rekening over de verdere inkleuring 

hiervan. Communicatie richting inwoners vervolgens, moet vooral gefocust zijn op het helder en 

transparant toelichten van de woonlasten. Er wordt gestreefd naar het per saldo gelijk houden van 

de huidige woonlasten. En omdat dit tijdens sommige termijnen een vertekend beeld zou kunnen 

schetsen, is een duidelijke toelichting nodig.   

 

De voorzitters,  

 

De heer A. Harren       De heer G.J.E. Nijman 

Voorzitter auditcommissie Heerhugowaard   Voorzitter auditcommissie Langedijk 


